
 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 

Cēsīs, Cēsu novadā 

2024.gada 9.maijā          Nr.5 

Sēde sasaukta: 09.05.2024 

Sēdi atklāj: 09.05.2024. plkst.09:01:04 

Sēdi slēdz: 09.05.2024. plkst.12:56:10 
 

Sēdē piedalās: Jānis Rozenbergs, Juris Žagars, Atis Egliņš-Eglītis, Laimis Šāvējs, Ēriks Bauers, Ella 

Frīdvalde-Andersone, Inga Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs 
 

Piedalās: Dina Dombrovska, Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece, Linda Markus-Narvila, 

Izglītības pārvaldes vadītāja, Ineta Krūmiņa, sporta koordinatore, Dace Krūmiņa-Eglīte, 

Administrācijas biroja personāla speciāliste, Līga Bukovska, pašvaldības izpilddirektore, Baiba 

Eglīte, pašvaldības izpilddirektora vietniece, Iluta Balode, Jaunatnes lietu speciāliste, Aleksandrs 

Abramovs, Komunikācijas un klientu servisa pārvaldes vadītājs, Kristīne Timermane - Malēja, 

Kultūras pārvaldes vadītāja vietniece, Lelde Burdaja, Vecpiebalgas apvienības pārvaldes vadītāja 

p.i., Evita Šīrante, Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja, Evita Maculēviča, Izglītības satura un 

kvalitātes vadītāja, Inga Andersone, Rāmuļu pamatskolas direktora p.i., Evija Atvara, Vaives 

pagasta pārvaldes vadītāja, Toms Markss, Latvijas riteņbraukšanas federācijas ģenerālsekretārs, 

Līna Paimiņa, Vecpiebalgas apvienības pārvaldes jaunatnes lietu speciāliste, Valdis Tirzmalis, 

Juridiskās pārvaldes vadītāja vietnieks, Jana Paula, Juridiskās pārvaldes juriste, Mārīte Bērziņa, 

Juridiskās pārvaldes juriste, Agnese Citoviča, Juridiskās pārvaldes juriste, Juris Markovs, SIA “Cēsu 

olimpiskais centrs” valdes priekšsēdētājs, Elita Eglīte, Amatas apvienības pārvaldes vadītāja, Elīna 

Stapulone, domes deputāte 
 

Sēdi vada:   Ivo Rode, Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Inese Ģērmane, Administrācijas biroja sekretāre 

 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Par Rāmuļu pamatskolas pārejas perioda noteikšanu  
 2.  Par Augšlīgatnes Jaunās sākumskolas direktoru 

 3.  Par Cēsu novada domes 2024.gada 23.maija saistošo noteikumu Nr.__ “Par kārtību, kādā 

Cēsu novada pašvaldība piešķir stipendijas studentiem, kuri studē pašvaldības atbalstītās 

izglītības programmās, darbam izglītības iestādēs” apstiprināšanu 

 4.  Par Pētera Rozenberga Cēsu pilsētas Mākslas skolas nolikuma apstiprināšanu 
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 5.  Par Cēsu novada pašvaldības stipendiju piešķiršanai atbalstāmajām  studiju programmām 

pedagoģiskā darba veikšanai izglītības iestādēs 2024./2025. akadēmiskajā gadā 

 6.  Par izglītojamo uzņemšanu Cēsu Valsts ģimnāzijā 

 7.  Par izglītojamo uzņemšanu Draudzīgā Aicinājuma  Cēsu Valsts ģimnāzijā 

 8.  Par Cēsu novada domes 2024.gada 23.maija saistošo noteikumu Nr.__ “Par Cēsu novada 

simboliku” apstiprināšanu  
 9.  Par telpu bezatlīdzības līguma pagarināšanu cīņas sporta attīstībai 
 10.  Par reorganizācijas plāna centralizētas sporta pārvaldības nodrošināšanai Cēsu novadā 

apstiprināšanu 

 11. 

 

12.  

Informatīvs ziņojums par vienotas darba ar jaunatni sistēmas izveides Cēsu novadā 

reorganizācijas procesu 

Par svētku “Cēsis 818” ielu tirdzniecības nolikuma un cenas apstiprināšanu 
 13.  Informatīvs ziņojums par Baltijas čempionātu šosejas riteņbraukšanā Cēsu novadā 

2025.gadā 
 

Sēdes vadītājs I.Rode rosina sēdes 11. un 12.jautājumus samainīt vietām. Komitejas locekļi 

neiebilst. 

 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Par Rāmuļu pamatskolas pārejas perioda noteikšanu  

2  Par Augšlīgatnes Jaunās sākumskolas direktoru 

3  Par Cēsu novada domes 2024.gada 23.maija saistošo noteikumu Nr.__ “Par 

kārtību, kādā Cēsu novada pašvaldība piešķir stipendijas studentiem, kuri studē 

pašvaldības atbalstītās izglītības programmās, darbam izglītības iestādēs” 

apstiprināšanu. 

4  Par Pētera Rozenberga Cēsu pilsētas Mākslas skolas nolikuma apstiprināšanu. 

5  Par Cēsu novada pašvaldības stipendiju piešķiršanai atbalstāmajām  studiju 

programmām pedagoģiskā darba veikšanai izglītības iestādēs 2024./2025. 

akadēmiskajā gadā.  

6  Par izglītojamo uzņemšanu Cēsu Valsts ģimnāzijā. 

7  Par izglītojamo uzņemšanu Draudzīgā Aicinājuma  Cēsu Valsts ģimnāzijā . 

8  Par Cēsu novada domes 2024.gada 23.maija saistošo noteikumu Nr.__ “Par Cēsu 

novada simboliku” apstiprināšanu  

9  Par telpu bezatlīdzības līguma pagarināšanu cīņas sporta attīstībai 

10  Par reorganizācijas plāna centralizētas sporta pārvaldības nodrošināšanai Cēsu 

novadā apstiprināšanu 

11  Par svētku "Cēsis 818" ielu tirdzniecības nolikuma un cenas apstiprināšanu 

12  Informatīvs ziņojums par vienotas darba ar jaunatni sistēmas izveides Cēsu 

novadā reorganizācijas procesu 
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13  Informatīvs ziņojums par Baltijas čempionātu šosejas riteņbraukšanā Cēsu 

novadā 2025.gadā 
 

1. 
Par Rāmuļu pamatskolas pārejas perioda noteikšanu  

Ziņo Linda Markus-Narvila, Izglītības pārvaldes vadītāja 

 

Izsakās I.Rode, E.Stapulone, I.Putniņš, E.Frīdvalde-Andersone, A.Egliņš-Eglītis, J.Žagars, J.Ķipurs, 

L.Šāvējs, J.Rozenbergs, I.Andersone, Ē.Bauers, I.Cipe, E.Atvara 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Rozenbergs, Juris Žagars, Laimis Šāvējs) , 1 - pret (Jānis Ķipurs),  atturas nav, 

nolemj: 

1. Precizēt lēmuma projekta 1.punktu nosakot Rāmuļu pamatskolai pārejas periodu līdz 

2026.gada 31.maijam, kura laikā Rāmuļu pamatskolai tiek dota iespēja pakāpeniski izpildīt 

rezultatīvos rādītājus; 

2. Lēmums “Par Rāmuļu pamatskolas pārejas perioda noteikšanu” pieņemts un tiek virzīts 

izskatīšanai 16.05.2024. Finanšu komitejas sēdē 
 

Sēdes vadītājs I.Rode izsludina sēdes pārtraukumu 15 minūtes 

2. 

Par Augšlīgatnes Jaunās sākumskolas direktoru 

Ziņo Dace Krūmiņa-Eglīte, Administrācijas biroja personāla speciālists 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis Rozenbergs, Juris Žagars, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, 

lēmums “Par Augšlīgatnes Jaunās sākumskolas direktoru” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 

23.05.2024. Domes sēdē 

3. 
Par Cēsu novada domes 2024.gada 23.maija saistošo noteikumu  

Nr.__ “Par kārtību, kādā Cēsu novada pašvaldība piešķir stipendijas studentiem, kuri studē 

pašvaldības atbalstītās izglītības programmās, darbam izglītības iestādēs” apstiprināšanu 

Ziņo Dina Dombrovska, Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis Rozenbergs, Juris Žagars, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, 

lēmums “Par Cēsu novada domes 2024.gada 23.maija saistošo noteikumu Nr.__ “Par kārtību, 

kādā Cēsu novada pašvaldība piešķir stipendijas studentiem, kuri studē pašvaldības atbalstītās 

izglītības programmās, darbam izglītības iestādēs” apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts 

izskatīšanai 16.05.2024. Finanšu komitejas sēdē 

 

 

4. 
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Par Pētera Rozenberga Cēsu pilsētas Mākslas skolas nolikuma apstiprināšanu 

Ziņo Dina Dombrovska, Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece 

 

Izsakās A.Egliņš-Eglītis 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis Rozenbergs, Juris Žagars, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, 

lēmums “Par Pētera Rozenberga Cēsu pilsētas Mākslas skolas nolikuma apstiprināšanu” 

pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.05.2024. Domes sēdē 
 

5. 

Par Cēsu novada pašvaldības stipendiju piešķiršanai atbalstāmajām  studiju  

programmām pedagoģiskā darba veikšanai izglītības iestādēs 2024./2025. akadēmiskajā gadā  

Ziņo Dina Dombrovska, Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece 

 

Izsakās I.Rode, A.Egliņš-Eglītis 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis Rozenbergs, Juris Žagars, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, 

lēmums “Par Cēsu novada pašvaldības stipendiju piešķiršanai atbalstāmajām  studiju 

programmām pedagoģiskā darba veikšanai izglītības iestādēs 2024./2025. akadēmiskajā gadā” 

pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.05.2024. Domes sēdē 

Līdz domes sēdei veikt precizējumus lēmuma projekta 1.1 un 1.2 punktos. 

6. 
Par izglītojamo uzņemšanu Cēsu Valsts ģimnāzijā. 

Ziņo Dina Dombrovska, Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece 

 

Izsakās E.Stapulone, I.Rode 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis Rozenbergs, Juris Žagars, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, 

lēmums “Par izglītojamo uzņemšanu Cēsu Valsts ģimnāzijā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 

23.05.2024. Domes sēdē 

7. 
Par izglītojamo uzņemšanu Draudzīgā Aicinājuma Cēsu Valsts ģimnāzijā 

Ziņo Dina Dombrovska, Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece 

 

Izsakās I.Rode 

Pēc balsojuma rezultātiem 9 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis Rozenbergs, Juris Žagars, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, 

lēmums “Par izglītojamo uzņemšanu Draudzīgā Aicinājuma  Cēsu Valsts ģimnāzijā” pieņemts un 

tiek virzīts izskatīšanai 23.05.2024. Domes sēdē 

 

8. 
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Par Cēsu novada domes 2024.gada 23.maija  

saistošo noteikumu Nr.__ “Par Cēsu novada simboliku” apstiprināšanu  

Ziņo Aleksandrs Abramovs, Komunikācijas un klientu servisa pārvaldes vadītājs 

 

Izsakās J.Ķipurs, I.Rode, A.Egliņš-Eglīts, L.Šāvējs 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Rozenbergs, Juris Žagars) ,  pret nav, 2 - atturas (Jānis Ķipurs, Laimis Šāvējs), 

lēmums “Par Cēsu novada domes 2024.gada 23.maija saistošo noteikumu Nr.__ “Par Cēsu 

novada simboliku” apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.05.2024. Domes sēdē 

Deputāts J.Žagars atstāj sēžu zāli un turpmāk sēdē nepiedalās 

9. 
Par telpu bezatlīdzības līguma pagarināšanu cīņas sporta attīstībai 

Ziņo Ineta Krūmiņa, Sporta koordinators 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis Rozenbergs, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 

telpu bezatlīdzības līguma pagarināšanu cīņas sporta attīstībai” pieņemts un tiek virzīts 

izskatīšanai 16.05.2024. Finanšu komitejas sēdē 

10. 

Par reorganizācijas plāna centralizētas  

sporta pārvaldības nodrošināšanai Cēsu novadā apstiprināšanu 

Ziņo Baiba Eglīte, pašvaldības izpilddirektora vietniece 

 

Izsakās J.Ķipurs, Ē.Bauers, I.Rode, L.Šāvējs, J.Rozenbergs, A.Egliņš-Eglītis 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis Rozenbergs, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 

reorganizācijas plāna centralizētas sporta pārvaldības nodrošināšanai Cēsu novadā 

apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 16.05.2024. Finanšu komitejas sēdē 
 

11. 
Par svētku "Cēsis 818" ielu tirdzniecības nolikuma un cenas apstiprināšanu 

Ziņo Kristīne Timermane - Malēja, Kultūras pārvaldes vadītāja vietniece 

 

Izsakās I.Rode, A.Egliņš-Eglītis, Ē.Baures 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Jānis Rozenbergs, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 

svētku "Cēsis 818" ielu tirdzniecības nolikuma un cenas apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts 

izskatīšanai 16.05.2024. Finanšu komitejas sēdē 

Līdz Finanšu komitejas sēdei papildināt nolikumu ar norādi par tirdzniecības organizatora atlases 

kārtību. 

12. 
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Informatīvs ziņojums par vienotas darba ar  

jaunatni sistēmas izveides Cēsu novadā reorganizācijas procesu 

Ziņo Iluta Balode, Jaunatnes lietu speciāliste 

 

Izsakās L.Markus-Narvila, I.Rode, L.Burdaja, J.Rozenbergs, L.Šāvējs, I.Cipe 

Komitejas locekļi uzklausa informatīvu ziņojumu par vienotas darba ar jaunatni sistēmas izveides 

Cēsu novadā reorganizācijas procesu. Darba grupai ir divi priekšlikumi jaunatnes darba struktūrai 

Cēsu novadā. Tiek izvērtēti abu priekšlikumu priekšrocības un trūkumi. Darba grupai nav vienots 

redzējums par jaunatnes darba struktūru. Komitejas locekļi uzdod darba grupai turpināt darbu un 

nonākt pie vienota priekšlikuma jaunatnes darba struktūrai Cēsu novadā. 
 

13. 
Informatīvs ziņojums par Baltijas čempionātu šosejas riteņbraukšanā Cēsu novadā 2025.gadā 

Ziņo Toms Markss, Latvijas riteņbraukšanas federācijas ģenerālsekretārs 

 

Izsakās Ē.Bauers, J.Ķipurs, I.Rode 

Komitejas locekļi uzklausa informatīvu ziņojumu par Baltijas čempionātu šosejas riteņbraukšanā 

Cēsu novadā 2025.gadā. Federācija lūdz pašvaldības atbalstu 10 000 (desmit tūkstoši euro) apmērā 

šim pasākumam. Deputāti konceptuāli piekrīt pašvaldības atbalstam 10 000 (desmit tūkstoši euro) 

apmērā. 

 

Sēdi vadīja  

Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs Ivo Rode 

Protokolēja  

Administrācijas biroja sekretāre Inese Ģērmane 

 

Raunas iela 4, Cēsis 09.05.2024 

Sēdei ir veikts audio ieraksts 

 

 

DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


